



世华多媒体及电子商务平台Logon (热购) 将主办“
大马股市投资策略与趋势论坛”,详情如下: □ 日期: □2017年4月29日 (星期六)
时间: □上午8时30分至傍晚5时30分

地点: □Setia City Convention and Exhibition Centre, Shah Alam

□

论坛主旨是提升大马股市的投资知识和诀窍, 以及对投资教育的意义, 希望能刺激大马市场, 从而提振股市市场交易量。 中总署理总会长丹斯里林锦胜将担任论坛的开幕嘉宾。
论坛是以中文为媒介语。

□

中总为论坛的协办单位。作为协办单位, 中总会员将可以优惠价RM 140 (原价RM380) 购买入场券。会员可通过Logon 平台 (<http://www.logon.my/1817.html>) , 输入“ACCCIM140”的代码, 以优惠价购得入场券。

□

We are pleased to forward here the ad visual for the Stock Market Investment Forum with a very special price offer to you.

□

This very special price is now RM140 only instead of the original RM380 per ticket. The overall discount is close to 63%.

For detail, kindly refer to the ad below.

□

If interested, you are kindly requested to LOGON to purchase online and key in the coupon code as □ACCCIM140 □for the very special price benefit as stated.

You may visit LOGON – Stock Market Investment Forum ticket store @
<http://www.logon.my/1817.html>

□

Please note that this sales leaflet is for internal circulation only. i.e for your members only.

□

If you have any query or concern, please call me @ 019 3863880 or our senior manager, Mr
Gan Beng Teck @ 019 2864139.